
Notulen	Jaarvergadering	Oranjevereniging	Ermelo	29	februari	2016	

Aanwezig:	zie	presen.elijst	
Afwezig	met	kennisgeving:	

- Dhr.	J.	Oos.ndie	
- Mw.	J.	Staal-	Doppenberg	
- Fam.	A.J.	Knol	
- Dhr.	A.	Klunder	
- Dhr.	C.	Andrea	
- Dhr.	K.	van	’t	Hof	
- Dhr.	K.	Bakker	

1. Welkom	door	Voorzi@er	
Jan	Urbach	heet	alle	aanwezige	welkom	

2. Vaststellen	agenda	

De	agenda	wordt	vastgesteld	zoals	gepresenteerd	

3. Verslag	jaarvergadering	17	februari	2015	

De	VoorziKer	leest	de	notulen	voor.	De	notulen	worden	aangenomen	met	dank	aan	de	
notulist	Mw.	Loes	Brouwer.	Dhr.	Scholten	bedankt	namens	de	leden	voor	het	verslag	

4. Jaarverslagen	2015		

Van	de	VoorziKer;	

Jan	Urbach	leest	het	verslag	voor.	Verslag	is	gepubliceerd	op	de	website	van	de	
Oranjevereniging.	Verslag	wordt	bijgevoegd	bij	dit	verslag.	

Conclusie	verenigingsjaar	2015.	Het	was	een	hec.sch	jaar	mede	dankzij	de	viering	van	70	jaar	
Ermelo	bevrijdt.	Er	is	fantas.sch	samen	gewerkt	binnen	het	bestuur	en	met	externe	par.jen	
waaronder	defensie.	

Koningsdag	is	volgens	het	draaiboek	gevierd.	

4	mei	heeV	een	nieuwe	invulling	gekregen	die	de	komende	jaren	wordt	doorgezet.	

Van	de	Penningmeester;	

Arnold	Tromp	geeV	een	digitale	prestenta.e	de	cijfers.	Er	is	een	nega.ef	resultaat	van												
€	2000,00.	Dit	nega.ef	resultaat	is	veroorzaakt	door	de	grootse	viering	van	de	bevrijding	van	
Ermelo	op	18	april.	

De	gelden	van	de	Oranjevereniging	worden	in	het	najaar	overgemaakt	naar	een	nieuw	te	
openen	rekening	bij	de	Rabobank.	

De	voorziKer	brengt	onder	de	aandacht	dat	de	inkomsten	van	de	Oranjevereniging	in	de	
toekomst	teruglopen.	De	oorzaak	daarvan	is	het	verdwijnen	van	de	Kermis.	De	pachtgelden	
van	de	kermis	waren	een	grote	inkomstenbron	voor	de	Oranjevereniging.	De	voorziKer	legt	
uit	dat	de	komende	jaren	ingeteerd	zal	worden	op	de	tegoeden	van	de	vereniging.		



5. Verslag	kascommissie	/	benoeming	kascommissie	2017	

De	kascommissie	bestond	dit	jaar	uit	Dhr.	R.	IJdo	en	Dhr.	J.	Oos.ndie.	

Bij	afwezigheid	van	dhr.	Oos.ndie	brengt	dhr.	IJdo	verslag	uit	en	leest	de	opgestelde	
verklaring	voor.	Hij	stelt	de	vergadering	voor	de	het	bestuur	te	déchargeren	en	
complimenteert	de	Penningmeester	A.	Tromp.		

De	voorziKer	Jan	Urbach	bedankt	de	kascommissieleden	voor	hun	werk	en	gaat	over	tot	de	
Benoeming	van	de	kascommissie	2017.	

Benoemd	worden:	

Dhr.	J.	Oos.ndie	en	dhr.	G.	Aschman.	Mevr.	L.	Brouwer	is	reserve.	

6. Bestuursverkiezing	

AVredend;	

Loes	Brouwer		 secretaris	

Kees	van	‘t	Hof	 bestuurslid	

Karel	Bakker	 bestuurslid	

De	voorziKer	neemt	afscheid	van	Loes	Brouwer.	Hij	overhandigd	haar	een	bos	bloemen	onder	
het	uitspreken	van	zijn	dank	voor	haar	tomeloze	inzet	zeker	.jdens	de	viering	van	de	
bevrijding	in	2015.		

Loes	Brouwer	dankt	haar	medebestuursleden	voor	de	preage	samenwerking.		

De	voorziKer	licht	toe	dat	de	heren	van	‘t	Hof	en	Bakker	om	persoonlijke	redenen	aVreden.	

De	beide	heren	zijn	niet	aanwezig.	Er	wordt	op	een	later	.jds.p	afscheid	van	hen	genomen.	

Aantredend;	

Aspirant	bestuursleden	worden	voorgesteld.	

Mw.	Romée	Sanders	

Dhr.	Wido	-	Daniel	Sparling	

Mw.	Heleen	Beukers	

o Romée	Sanders	wordt	voorgesteld	aan	de	vergadering.	Ze	wil	heel	graag	een	bijdrage	
leveren	aan	de	organisa.e	van	de	diverse	ac.viteiten	van	de	Oranjevereniging.	

o Wido	Sparling	wordt	virtueel	voorgesteld.	Helaas	kan	Wido	niet	aanwezig	zijn	bij	de	
vergadering,	Zijn	foto	wordt	gepresenteerd	en	de	voorziKer	ligt	toe	dat	het	de	
bedoeling	is	dat	Wido	de	taak	van	de	penningmeester	in	de	toekomst	over	gaat	
nemen	van	de	huidige	penningmeester.	Arnold	Tromp	heeV	aangegeven	dat	hij	in	



2017	stopt	als	penningmeester.	Het	komend	jaar	wordt	ingezet	om	de	overdracht	van	
deze	taak	geruisloos	te	laten	verlopen.	

o Heleen	Beukers	wordt	voorgesteld	als	nieuwe	secretaris.	Een	taak	die	ze	in	het	
verleden	ook	al	geruime	.jd	heeV	uitgevoerd.	

De	vergadering	gaat	akkoord	met	de	voorgestelde	kandidaten.	De	nieuwe	bestuursleden	
worden	met	instemming	van	de	vergadering	aangesteld.	

7. Programma	2016	

Het	programma	2016	is	nog	niet	klaar.	Het	programma	is	mede	aeankelijk	van	de	
toegankelijkheid	van	de	Sta.onsstraat.	Onzeker	is	of	de	Sta.onsstraat	voor	27	april	op	.jd	
opgeleverd	kan	worden	na	de	herinrich.ng.	Verwach.ng	is	dat	het	goed	komt	maar	er	moet	
rekening	gehouden	worden	met	een	evt.	alterna.ef.	

Koningsdag	27	april	

o Aubade	

De	aubade	wordt	dit	jaar	ondersteund	door	Christelijke	Harmonie	Crescendo		het	
Ermelo’s	Mannenkoor.	Na	de	aubade	is	er	een	optreden	van	DoeMaar	op	het	
Raadhuisplein.	

o Braderie	

De	braderie	en	de	kleedjesmarkt	zullen	door	de	herinrich.ng	anders	opgesteld	
moeten	worden.	In	het	voetgangersgebied	zal	gebruik	gemaakt	moeten	worden	van	
het	middendeel.	Dus	geen	kramen	en	kleedjes	voor	de	winkels	maar	in	het	midden.	
Hierover	vindt	overleg	plaats	met	de	gemeente.	

o Horeca.	

De	Horeca	draait	in	2016	mee	op	de	vergunning	van	de	Oranjevereniging.	Dit	houdt	
in	dat	de	vereniging	op	Koningsdag	verantwoordelijk	is	tot	23.00	uur.	

o Oranjeplein,	

De	doelstelling	is	om	meer	jongeren	te	trekken	naar	het	Oranjeplein.	Daarom	zal	in	
de	middag	ingevuld	worden	door	jong	Ermelo’s	Talent.	De	ochtend	wordt	ingevuld	
door	het	Shantykoor	Eremluiden	en	het	blaasensemble	van	EDG.	De	Oudhollandse	
kinderspelen	komen	te	vervallen.	Dit	wordt	ingegeven	door	de	ouderdom	van	de	
spellen	en	het	gebrek	aan	een	materiaalman.	De	vrijwilligers	worden	zoveel	mogelijk	
ingezet	bij	andere	taken.	Voor	de	kinderen	komt	er	een	kleurplaat	in	het	
programmaboekje	die	op	27	april	ingeleverd	kan	worden.	Kinderen	ontvangen	bij	
inlevering	een	presentje.	Een	jury	zal	de	winnaars	kiezen	de	winnaars	krijgen	later	
bericht.	Nog	een	doelstelling	is	om	het	Oranjeplein	mee	aan	te	kleden	als	plein	en	de	
versieringen	uit	te	breiden.		

Dodenherdenking	4	mei	



De	Dodenherdenking	zal	uitgevoerd	worden	volgens	het	draaiboek	van	2015.	

Voor	de	ouderen	en	mensen	die	slecht	ter	been	zijn	worden	dit	jaar	bankjes	geregeld	zodat	
zeer	.jdens	de	herdenking	kunnen	staan.		

Programmaboekje	

Het	programmaboekje	wordt	ook	dit	jaar	weer	verzorgd	door	MDA.	In	2015	is	een	2	jarig	
contract	afgesloten.	De	Oranjevereniging	ontvangt	een	vergoeding.	

8. Rondvraag	

o Dhr.	R.	Sietsma	merkt	op	dat	er	bij	de	terugkomst,	na	de	herdenking	op	4	mei,	in	de	
Imanuëlkerk	geen	bestuursleden	aanwezig	waren	om	de	gasten	op	te	vangen.	Dit	
werd	veroorzaakt	doordat	het	bestuur	het	defilé	heeV	uitgestaan.	Dit	moet	dit	jaar	
anders.	

o Mevr.	W.	Timmer	vraagt	of	er	ooit	nog	een	kermis	komt	in	Ermelo.		

Antw.	Dat	ligt	niet	in	de	lijn	der	verwach.ng	

o Dhr.	R.	Ydo	vraagt	of	de	algemene	vergunning	bedoeld	is	om	problemen	uit	het	
verleden	te	voorkomen.	

Antw.	De	problemen	uit	het	verleden	worden	niet	meer	verwacht	met	de	huidige	
horeca	uitbaters.	De	reden	is	tweeledig.	De	horecaondernemers	betalen	mee	aan	de	
vergunning.	Dit	is	guns.g	voor	de	vereniging	en	de	Horeca	ondernemers	besparen	
een	vergunningaanvraag.	Ze	hebben	per	jaar	maar	een	beperkt	aantal	mogelijkheden	
voor	een	vergunningaanvraag.	

9. SluiMng	

De	voorziKer	sluit	de	vergadering	en	bedankt	de	aanwezige	leden	en	nodigt	iedereen	uit	om,	
onder	het	genot	van	een	drankje,	te	blijven	kijken	naar	een	film	over	Ermelo	in	de	jaren	
1955-1957	samengesteld	door	Dik	Bol.	In	deze	film	komen	ook	de	Oranjeac.viteiten	van	die	
jaren	voorbij.


